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Je podpora aktivit seniorů v našem městě dostatečná? 

Odpověď Počet hlasů Podíl  

Ano 265 93% 

Ne 20 7% 

 285 100% 

 

 
 

Mělo by město vybudovat další kapacity pro bydlení 
seniorů? 

Odpověď Počet hlasů Podíl  

Ano 32 11% 

Ne 259 89% 

 291 100% 

 

 

  
          

       Ing. Jiří Franc 
       předseda Komise propagace města 

 


